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Normale mensen en ....
Pres(s)praat oktober 2010

Vanmiddag belde Theo Soontiëns me met de
vraag waar mijn voorwoord bleef. Helemaal
terecht want Theo rekent er op dat de zondag
voor de TapHap de Prespraat wordt
ingeleverd.  Het is inmiddels dinsdagavond 
23.35 uur en als ik er voor zorg dat ik voor morgenochtend deze woorden in
de mail box van Theo laat landen, dan wordt morgen (woensdag de 20e
oktober) het Bulletin nog gedrukt. Dat is toch fantastisch!

“ Vandaag voor morgen” noemt Albert Heijn dat. De “vers” leveranciers van
Albert Heijn hebben namelijk de opdracht er voor te zorgen dat hetgeen
vandaag wordt geproduceerd  morgen in de winkel ligt.

 Vandaag voor morgen, kan dat nog sneller?

Ja, dat kan. In Ierland is een supermarkt keten Superquinn waarvan de
leveranciers de ochtend (late nacht) de groenten oogsten die rechtsreeks naar
de supermarkt worden vervoerd en nog vochtig van de ochtendmist vanaf
08.30 uur liggen te wachten op de consument. Dit zijn enkele voorbeelden
van de hedendaagse logistiek binnen de 24/7 economie, 24 uur per dag en 7
dagen per week doorgaan. Onze bulletin  redactie voldoet dus volledig aan
deze hedendaagse eisen.  

Wat heeft dit nou te maken met de titel zult u denken.  Nog niets, ik wilde
alleen maar onze redactie een compliment maken.

…………………Afgelopen zondag ben ik met mijn zoon naar een workshop
geweest van één van de beste drummers  van Nederland.  Cesar Zuiderwijk is
de drummer van de Haagse band Golden Earring, een band die al meer van 40
jaar bestaat en die wereldwijd  bekend is geworden met het nummer Radar
Love. De basis van het succes van dit nummer is de shuffle (drumritme) die
Cesar indertijd tegen de wil van de producent van het nummer  doordrukte.
Inmiddels is dit nummer officieel ruim 350 keer gecoverd. Dat betekent dat
meer dan 350 bands dit nummer hebben opgenomen en uitgebracht. Ik volg
de Golden Earring al ruim 35 jaar en zie ze elk jaar wel ergens optreden. Cesar
heeft al tientallen jaren een eigen drumschool, heeft een solo
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theaterprogramma, natuurlijk de band Golden Earring  en hij vindt het leuk
om workshops te geven.  Ongetwijfeld weet u dat ik ook al circa 35 jaar “de
drummer van de band” ben en omdat ik nooit jarenlang 12 uur per dag heb
geoefend volg ik een workshop bij Cesar en Cesar niet een workshop bij mij.
Hij heet overigens Cornelis en in de jaren 60-70 was het normaal om een
artiestennaam aan te nemen en werd hij vernoemd naar de hond van zijn
ouders……Cesar.

Er zijn normale mensen en drummers. Normale mensen kunnen iets met de
linkerhand, daarna iets met de rechterhand, iets met de linkervoet en iets
met de rechtervoet en dat allemaal volgordelijk. Drummers kunnen deze 4
ledematen tegelijkertijd gebruiken en dan ook nog onafhankelijk van elkaar. Is
dat normaal? Nee, dat is niet normaal. En als je dan bedenkt dat je hersenen
je ledematen aansturen, mag je voorzichtig de conclusie trekken dat
drummers in staat zijn om 4 dingen tegelijk te doen. Mannen kunnen 1 ding
tegelijk, vrouwen 2 dingen tegelijk en drummers……..

Er zijn normale mensen en drummers.

John Brands     
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Verslag bijeenkomst 6 oktober 2010
Klokslag acht uur opende onze voorzitter John
Brands de vergadering. Tot verrassing van velen in
de kookstudio die was omgetoverd tot vergaderzaal
(dat zal nog wel een staartje hebben). Er was een
volle agenda die reeds op de website was geplaatst.
Lief en leed
Gestart wordt met de mededelingen rond de
persoonlijke situatie van onze leden. De situatie van Gerard is stabiel, maar
Rita maakt een moeizame tijd door vanwege ziekte in familie en
kennissenkring. Van Henk Heezen is er geen nieuws. Hij heeft genoten van de
barbecue. Henk Dijk is vanavond verhinderd, Liesbeth heeft haar kuur
afgerond. Ze is definitief gestopt met werken en de energie neemt weer toe.
Met Mieke van de Broek gaat het goed. Ze heeft haar werk weer vol
opgepakt. De heupprothese van Mia Kruit was uit de kom geschoten; heel
vervelend. Jan Kruit bedankt de club voor de attenties en bloemen. Bij Janny
Thijssen is een uitzaaiing geconstateerd. Ze is daarvoor eenmalig bestraald en
moet nog gedurende een reeks van jaren medicijnen nemen. Naar
omstandigheden gaat het goed.
Mededelingen
Naast deze meer persoonlijke wetenswaardigheden zijn er ook een paar
algemene mededelingen. 
! De Regatta georganiseerd door het Mezzo was weer een succes.

Volgend jaar moeten we zien ook als Club deel te nemen aan het
onderdeel prominenten. Twee leden hadden al interesse getoond
(Theo en Peter Bob).

! In Zutphen is een nieuwe Leoclub ontstaan. Ze zijn op zoek naar
uitbreiding, dus als we nog iemand kennen (www.leoclub.nl voor
algemene informatie; voor Zutphen: 06-34822519 en
leoclubzutphen@lions.nl)? Dat kan op termijn voor aanwas zorgen
richting oudere clubs.

! Kees, John en Chris zullen present zijn op de zonevergadering van 13
oktober. Bij het najaarsconvent op 10 november zijn alle leden van
harte welkom. Chris en mogelijk Bart zullen in ieder geval gaan. De
secretaris laat het postboek rondgaan, met de stukken voor de

http://www.leoclub.nl
mailto:leoclubzutphen@lions.nl
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zonevergadering en het jaarverslag van Stichting DOS. Unicef
organiseert een festival in Doesburg met een aantal leuke activiteiten.
De secretaris voorziet vóór en tijdens de vergadering ook alle
aanwezigen van een nieuw ledenboek.

! Er waren flink wat mededelingen, ook niet zo verwonderlijk omdat het
de eerste gewone vergadering was na het zomerreces. Als sluitstuk
zingen we enthousiast de drie jarigen toe: Wim Frommé, Arnold van
der Goot en Jan Thijssen. De te huldigen jubilaris blijkt afwezig
vanavond.

Financiën
Jos Niessink licht als penningmeester de jaarrekening 2009-2010 toe en de
begroting voor het komende jaar. Het is een duidelijk verslag dat nauwelijks
aanleiding geeft tot vragen. De kascommissie, bestaande uit Hans Kietselaer
en Jan Kruit feliciteren de penningmeester voor de prima bijgehouden
boekhouding. De vergadering gaat akkoord met jaarrekening en begroting
2010-2011 en de penningmeester wordt onder applaus gedechargeerd.

Commissies en werkgroepen
< Henk Breuker meldt dat de Achterhoekse Christmas Fair op 16-17-18

december wordt gehouden. Dit jaar voor de laatste keer in de
Catharinakerk. Vanzelfsprekend zullen we als Lions weer enthousiast
hand- en spandiensten gaan verrichten. Er is een leuk programma
opgesteld dat u kunt raadplegen op www.kerstmarktdoetinchem.nl 

< Een Stem voor een Kind wordt dit jaar op 18 december al weer voor
de derde keer gehouden. Nu voor de eerste keer met de actieve
inbreng van LC Isala en LC De Graafschap. Zangers, zangeressen en
begeleiders zijn enthousiast. De bestemming is via Stichting
Lichtenvoorde geïdentificeerd en zal door de Ned.Stichting het
Gehandicapte Kind worden verdubbeld. Vanuit de vergadering wordt
het advies gegeven toch vooral op tijd te starten met het zoeken van
sponsoren.

< Marnix vermeldt uit de Activiteitencommissie dat de BBQ uitstekend
is verlopen, mede vanwege de spontane opgestane barkeepster Joke
van Wingerden. Applaus! Henk Kets geeft aan dat bij zijn 80e
verjaardag de club welkom is om de BBQ nog eenmaal bij hem in de

http://www.kerstmarktdoetinchem.nl
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tuin te houden. Op 29 december is er de oudejaarsborrel en 15 januari
de nieuwjaarsreceptie. Op een vraag van Marnix of het handig is een
mail te sturen voorafgaande aan het evenement om nog eens
duidelijk te krijgen wie er wel of niet komt, wordt positief gereageerd.
Maar dan moet iedereen ook wel reageren!

< Henk Breuker meldt dan de Bulletincommissie na een onverwacht
incident in de vakantieperiode met nieuw elan aan de slag is gegaan,
waarbij de nu gehouden maandelijkse vergaderingen van de redactie
met (na afloop neem ik aan?) eten niet onvermeld mogen blijven.
Waar een incident al niet goed voor is….

< Toon meldt dat mbt de Interservice-activiteiten Isala aan zet is dit
jaar. Het jaar daarna zijn wij weer aan zet.

< De Jeugdcommissie bij monde van Tom meldt dat het district een
oproep heeft gedaan om mee te doen aan de internationale
jeugduitwisseling. Ook heeft de werkgroep ontwikkelings-
samenwerking een vraag neergelegd voor het organiseren van de
jaarlijkse Lions Vredesposter wedstrijd. De noodzaak om eens bij
elkaar te komen dient zich aan.

< Marnix vermeldt vanuit de Jumelage-commissie dat het jaarplan is
opgezet. Wij moeten dit jaar de jeugduitwisseling organiseren; kosten
worden gedragen door de wijnactie. Op 21 mei 2011 worden wij allen
in Dorsten verwacht voor het jaarlijkse uitstapje. Noteer de datum nu
alvast in uw agenda!

< De Ledencommissie heeft geen nieuws te melden; er wordt nauw
samengewerkt met de werkgroep ‘verjonging’. 

< De WeServe commissie heeft een nieuwe voorzitter: Ruud Wink en
een nieuw lid: Ben Smeenk. De commissie zelf is niet bij elkaar
gekomen afgelopen tijd. Wel zijn er een aantal werkgroepen actief. Zo
weet Aart te melden dat de werkgroep zorg het afgelopen jaar 28
maal in de Ooiman is geweest. Chapeau ! 

< Peter Bob meldt dat de werkgroep Ontwikkelingssamenwerking dit
jaar in ieder bulletin een stukje zal schrijven om de discussie in de club
op gang te brengen. Jammer genoeg moest het idee van een
filmfestival worden afgeblazen. 

< De werkgroep Onderwijs heeft niets te melden. 
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< Vanuit de werkgroep Cultuur wordt bij monde van Ruud het
ongenoegen geuit over de gang van zaken bij het organiseren van de
schilderworkshop. Er is veel voorwerk verricht, gratis materiaal
verkregen, en dan moet tenslotte de activiteit worden afgeblazen
vanwege een gebrek aan deelnemers. Erger nog, van het merendeel
van de leden is niets vernomen. Dat moet ons als Lions toch
onwaardig zijn!

De toekomst
Na de vrij korte pauze wordt door de voorzitter het belangrijke thema van
vanavond ingeleid. Voor de zomervakantie is er een vergadering geweest
waarin prioriteiten zijn gesteld. Daarop zijn 4 werkgroepen geformeerd die
aan de slag zijn gegaan. Tevens is een samenvatting van de discussie
opgesteld en rondgestuurd. De vergadering geeft aan daarvoor veel
waardering te hebben. 
Nu moeten we door met de discussie, waarbij het bestuur de samenhang in
de besluitvorming wil bewaken. Dat is terecht door Henk Breuker in een mail
aan het bestuur gevraagd. Vanavond wordt de stand van zaken rond alle vier
thema’s aan de orde gesteld, maar het bestuur stelt voor niet tot definitieve
besluitvorming over te gaan. Het idee is om daarvoor de vergadering van 3
november te gebruiken zodat het bestuur ook met een samenhangend
standpunt kan komen.
De werkgroep “De vergrijzing van de club staat de continuïteit van de club in
de weg” onder leiding van Wim Frommé is niet meer bij elkaar geweest. De
voorzitter stelt zich echter een prangende vraag: Is uitbreiding van de club
met 10 à 15 leden mogelijk zonder dat de ouderen terugtreden? Als dat
mogelijk is (bv niet 10 individuen achter elkaar, maar uitbreiding in één keer),
blijft het de vraag in hoeverre terugtreding van de ouderen wenselijk is. Als de
ouderen een soort seniorengroep zouden oprichten, moet op de een of
andere manier wel de band met de ‘moeder’club behouden blijven en in een
convenant worden vastgelegd. Ook zou er een objectief criterium moeten
worden vastgelegd. Of het een en ander precies met landelijke/internationale
lionsrichtlijnen wordt georganiseerd wordt minder van belang geacht. We
moeten ook praktisch zijn. Meerdere aanwezige oudere leden geven aan toch
nog eens met elkaar van gedachte te willen wisselen voordat een definitief
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standpunt wordt ingenomen. De jongeren geven aan dat het ook absoluut
niet de bedoeling is de ouderen er volledig te willen uitwerken. In tegendeel,
de algemene mening is dat het blijven zitten van de ouderen geen probleem
hoeft op te leveren als we er in slagen om 10 jongeren als groep binnen te
krijgen. Maar het blijft de vraag of dat zal lukken. Aan de andere kant wil de
vergadering ook de ruimte aan de ouderen bieden om over hun toekomst van
gedachte te wisselen onderling. De volgende clubavond lijkt daarvoor echter
niet zo geschikt. Gesuggereerd wordt dat de ouderen ruim vóór 3 november
bij elkaar komen en daarna aan het bestuur de uitkomst van hun discussie
communiceren. Na de vergadering is vastgesteld dat deze samenkomst op 21
oktober zal zijn.
De werkgroep “Meer jonge leden en uitzakken jonge leden” onder leiding
van Jan Jurriëns is voortvarend aan de slag gegaan. Voorgesteld wordt om
minimaal 10 jonge leden als groep te werven, en daarbij een aparte
‘wervingsprocedure’ te hanteren. Tijdens de vorige taphap zijn al een aantal
namen genoemd (onder strikte vertrouwelijkheid!) en alle leden worden
opgeroepen om met namen te komen. Vanuit de vergadering wordt gevraagd
de verdere procedure nog eens goed uit te werken en op papier te stellen.
Tevens wordt de groep gevraagd na te denken over het vervolg. Een groep
nieuwe leden binnenhalen is prima, maar wat dan? Hoe gaan we die nieuwe
leden begeleiden en wat gaan ze doen? Afgesproken wordt om nu nog niet
met de werving te starten, maar daarmee te wachten tot na 3 november.
Toon Gasseling geeft als voorzitter van groep 3 “Gezelligheid (Conform het
Graafschap model)” aan dat de leden niet meer bij elkaar zijn geweest. Alleen
gezelligheid lijkt voor onze (actieve) club geen echte optie.
Voorzitter Kees van Wingerden van groep 4 “Een gemengde club en/of
samenwerking met andere clubs” geeft aan dat ook deze groep niet meer
heeft vergaderd. Met Isala is contact geweest en op de vraag naar meer
actieve samenwerking werd positief gereageerd; zonder daarbij te denken
aan een samengaan overigens. De samenwerking rond een Stem voor een
Kind en de mogelijke activiteit van meerdere serviceclubs rond 9 februari a.s.
in de Spiegeltent zijn daarvan goede voorbeelden.
Rondvraag
C Meerdere leden geven vanuit de gevolgde discussie aan om toch als

bestuur ook vooral de nodige zorgvuldigheid in de besluitvorming te
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bewaken. De ouderen moeten de ruimte hebben om onder elkaar te
overleggen en met een standpunt te komen, ook als 3 november niet
wordt gehaald. Onze club mag ook trotst zijn op de mix tussen jong en
oud. De verbondenheid is groot en moet ook blijven op de een of
andere manier.

C Han wordt gefeliciteerd met het actieve beheer van de website
(applaus) en geeft zelf aan nog meer ambities te hebben rond bv het
wel en wee van de leden. Hij is ook bereid aan huis uitleg te komen
geven voor de digibeten onder de leden (Tip van uw secretaris: als u
ons bulletin alleen op papier leest, neem dan absoluut contact op met
Han voor de nodige uitleg!)

C Onze tailtwister Chris sluit de vergadering op een onnavolgbare wijze.
Bedankt.

Groet uit Kinshasa,
Uw secretaris, Peter Bob Peerenboom

      Jij toch wel, Wes?!
Yo!, dit kunnen we nooit

betalen!

O, oh! 

Dat klinkt of ik Chris 

moet gaan bellen

Ik moet snel Chris bellen
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Van Essen naar eten

Het is voor een gewone lezer vaak niet te achterhalen, maar soms zit er in een
verhaal een ander verhaal. Een mooi voorbeeld daarvan is de column die
Theo Soontiëns in het laatste bulletin schreef. Hij componeert daar een
prachtig verhaal over communicatie anno 2010. Laat daarin zien wat er in
deze tijd op dat gebied allemaal mogelijk is. Een wereld gaat voor je open als
je alleen maar bekend bent met internet, e-mail en sms-berichten. Leuk om te
lezen. Maar wie zou het ietwat abrupte eind van zijn verhaal opvallen:
“Toch veel beter dan uit een mailtje van de secretaris van de Lionsclub te
moeten vernemen dat een Lionslid bij hem op hoge poten geklaagd heeft dat
al vijf jaar zijn geboortejaar verkeerd in het bulletin staat. En zelfs ook nog met
een s te veel in zijn naam. Hoe durven ze, daar bij de redactie.”
Als voorzitter van de bulletincommissie kreeg ik een cc-tje van het-hoge-
poten-briefje. Nam dat eigenlijk voor kennisgeving aan want in het verleden
heb ik ook wel eens zo’n reactie gehad. Min of meer het verhaal van de sop
en de kool. Twee essen, so what. Foutje, natuurlijk, maar om daar nu zo’n
drama van te maken…
Dat werd evenwel anders toen ik de reactie van Theo hierop onder ogen
kreeg die als volgt eindigt: “Ik had het al min of meer aangekondigd in mijn
laatste column: maar nu dan ook per direct: Ik stop met mijn redacteurschap
voor het Lions bulletin.” Dat was natuurlijk wel even schrikken, want de rol
die Theo speelt bij het vervaardigen en redigeren van het bulletin is heel erg
groot en daardoor onmisbaar.
Zag al voor me dat dit wel eens het eind van het bulletin zou kunnen zijn. Na
zoveel jaar daar zelf ook wel eens af en toe iets voor geschreven te hebben
gaf dat een pijnlijk gevoel. Daarom voorzichtig een afspraak gemaakt met
Theo om daar eens in alle rust over te praten. Mijn eigen ervaring verteld en
duidelijk proberen te maken dat het echt te veel eer is om daar zo veel
waarde aan te hechten. Kon Theo zich uiteindelijk ook wel in vinden. Vooral
ook omdat hij zelf ook plezier beleeft aan maken van het bulletin. Vooral de
weg naar het resultaat is leuk, al blijft het natuurlijk jammer dat er zelden of
nooit op wordt gereageerd waardoor het bulletin een echt clubblad zou
kunnen worden. (Geldt natuurlijk evenzeer voor onze website, die steeds
beter wordt.) 
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Probleem opgelost zou je dus kunnen denken. Maar zo gaat dat niet.
Waarschijnlijk werden wij allebei toch wel wat geprikkeld door dit incident en
grepen wij ons gesprek aan om de toekomst van het bulletin nader in te
vullen. Direct dus plannen gemaakt voor het volgende nummer, naar
rubrieken gezocht en ons vast voorgenomen om een strak schema van
verschijningsdata te gaan hanteren. 
Om alles nog beter te maken ook de afspraak gemaakt voortaan maandelijks
bij elkaar te komen voor een heus soort redactievergadering. Aan het eind
van de middag bij elkaar komen, het volgende nummer plannen en afspraken
maken, daarna genieten van een goed glas wijn en tot slot een hapje eten.
Een soort mini-taphap dus.
De septembersessie is ons prima bevallen, de oktoberdatum alweer
vastgesteld. Communiceren in de klassieke vorm.
Ook een voorbeeld van iets negatiefs in iets positiefs omzetten. Van essen
eten maken. Dat kan je natuurlijk nooit vermoeden achter het slot van Theo’s
column. Maar is toch wel de moeite waard. Maar het blijft natuurlijk wel een
vreemde vorm van niet-communiceren. Gewoon een mailtje naar de redactie
en het probleempje zou zijn opgelost…
HB 
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De Verjaardagskalender

De afgelopen maand

15 september Arnold van der Goot 87 jaar

16 september Jan Thijssen 79 jaar

13 oktober Aart van Silfhout 73 jaar

20 oktober Toon van Oudheusden 78 jaar

Alsnogmaals gefeliciteerd!

De komende maand

27 oktober Hans Bruyn 78 jaar

31 oktober Bart Jaap Pull ter Gunne 64 jaar

Alvast een fijne verjaardag gewenst!
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Regatta Revisited
Ook al hebben we er formeel niets meer mee te maken, ik kon het natuurlijk
niet laten om vrijdag 24 september jongstleden een bezoek te brengen aan de
Doetinchemse Scholenregatta. Even wat geschiedenis voor de mensen die
later bij de club zijn gekomen: deze “roei”wedstrijd tussen de Doetinchemse
middelbare scholen is vijf jaar geleden geïnitieerd door de Lionsclub
Doetinchem. Een echt Lionskindje derhalve. Opgezet onder de naam Brewinc
Regatta werd hij omgedoopt tot Metzo Regatta toen die school van naam
veranderde. Om nadruk te leggen op het gemeenschappelijke karakter ervan
heet de regatta tegenwoordig: Doetinchemse Scholen Regatta. 
Dat er niet te licht over gedacht moet worden, mag blijken uit het feit dat de
regatta expliciet genoemd wordt in het “regeerprogramma” 2010-2014 van
het Doetinchemse College.
Zoals gezegd, kon ik niet nalaten even naar ons kindje te gaan kijken. Ik had
me zelfs vooraf aangemeld als “peddelaar stuurboord” in de speciale
Prominentenrace die ter gelegenheid van het eerste lustrum was
georganiseerd. (Als ik me ergens in de kijker kan spelen doe ik dat. Zo ben ik
nou eenmaal.) Helaas was er geen enkel ander Lionslid te bewegen geweest
om mij in de boot te nemen, zodat het aandeel van de Lions dit jaar beperkt
bleef tot de oplegger die de ROTRA van Gerard Roelofsen traditiegetrouw aan
dit evenement levert. Daar kunnen we triest over doen, maar ergens is het
natuurlijk fantastisch dat ons kindje op eigen benen staat en wij er geen
omkijken meer naar hebben. Alhoewel ik wel vind dat als een kind aan zijn
ouders vraagt om op zijn verjaardag te komen, zijn ouders daar wel gehoor
aan zouden moeten geven. Het zou leuk geweest zijn als we een boot met

Lionsbemanning hadden kunnen laten
meevaren. 
Ik was er meteen bij en moest me
letterlijk een weg banen langs de
honderden fietsen die er stonden. De
sfeer langs het water was uitermate
gemoedelijk. Ik stelde met genoegen
vast dat ook bij het keerpunt jongeren
een plekje hadden gevonden om de
wedstrijd te bekijken zodat nu niet
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alleen op de brug een massa mensen stonden. Langer rijen scholieren hingen
langs de IJssel over de dranghekken hun klasgenoten aan te moedigen en
wandelend naar het startpunt kwam ik de ene na de andere bekende tegen.
Ook al zou ik gewild hebben, het lukte niet om in een half uur de wandeling
van het keerpunt naar de brug af te leggen: kinderen die ik van de lessen
kende, oud collega’s, een ontspannen aan een sjekkie trekkende Hans Baan, 3
Lionsleden op de fiets, het organiserend comité in de persoon van Rob Saulus,
een oude geliefde,
het kon niet op. De
Regatta lijkt zich te
ontwikkelen tot de
ontmoeting die ons
vanaf het begin voor
ogen stond. Want
n i e t  a l l e e n  d e
toevallige passant
vermaakte zich, ook
d e  s c h o l i e r e n
hadden zichtbaar en
h o o r b a a r  e e n
prettige middag met
elkaar. Dat er in de
editie van dit jaar
maar liefst zeven middelbare scholen acte de présence gaven stemt tevreden.
Al kost het elk jaar moeite om het Rietveldcollege zover te bewegen, te elfder
ure had zelfs deze school een aantal teams afgevaardigd. Een hele stap voor
deze school, die telkens maar moeilijk kan besluiten om zich aan te sluiten bij
deze Doetinchemse traditie.
Misschien moeten we de Regatta toch vast op onze agenda blijven zetten.
Gewoon als een prettig moment om elkaar op informele wijze te ontmoeten
en tegelijkertijd om te zien hoe het gaat met onze zoon. Geef toe. Het is een
passend tijdverdrijf voor heren op leeftijd: op een nazomermiddag, in het
zonnetje, uitkijkend over het water en dan mijmeren over de jeugd. Misschien
moeten we Gerard vragen er nog een trailer naast zetten, als een soort 
skybox met een Lionsbarretje erin. Theo Soontiëns 
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Wijnmijmeringen
Om met Piet-Hein Donner te spreken: als je door Kerk
of Staat gevraagd wordt, gaat het er niet om of je wilt,
maar of je goede argumenten hebt om te weigeren. Zo
is het ook bij de Lions. Als Theo Soontiëns een beroep
op je doet een bijdrage te leveren voor ons bulletin
moet je goede redenen hebben om te weigeren.
Eigenlijk had ik maar een goede reden om niet in te
gaan op zijn verzoek: onvoldoende kennis van het
onderwerp. 
Als rechtgeaarde Limburger begon mijn carrière in de
alcohol niet met wijn maar met bier. Meestal
bescheiden; soms, aan de vooravond van de vastentijd
of bij het een of andere studentenfeest, wel eens
bovengemiddeld. De gewoontes in de Achterhoek sloten hier naadloos op
aan. Meer dan dat: zelfs voor een Limburger waren de hoeveelheden bier die
op een Achterhoekse bruiloft of ‘n concert van Normaal werden
geconsumeerd verbazingwekkend. 
Om diverse redenen vond bij schrijver dezes de omschakeling van bier naar
wijn plaats. Blaas en buik kregen allengs meer ongemak van het volume van
gerstenat; wijn heeft de schijn toch wat verfijnder te zijn; maar vooral, wijn
kan heel lekker zijn en kent oneindig veel variaties. Je raakt er nooit op
uitgekeken en uitgeproefd. En uitgelezen. Langzaam bouwt zich zo enige
kennis op van het onderwerp. Maar om te zeggen dat die voldoende is om als
wijnschrijver van ons bulletin door het leven te gaan mag discutabel heten. 
Maar de jarenlange ervaringen met onze wijnactie en de colleges daarbij van
Jan Kamsma, onze bevlogen wijnleverancier, de inmiddels toch talrijke flessen
edel vocht door mij geproefd, de artikelen en boeken door mij ingezien,
leveren mogelijk voldoende materiaal op om de lezer van ons bulletin de
komende maanden te kunnen vermaken en hopelijk niet te vervelen. Mocht
dit laatste toch het geval zijn kunt u de stukjes natuurlijk altijd overslaan.
Overigens een waarschuwing vooraf: het meeste wat in deze wijnmijmeringen
opgeschreven zal worden, zal redelijk waar zijn. Soms echter zal ook de fictie,
soms minder soms meer, een rol spelen. Maar zoals al eens gezegd: 
"In Vino Veritas". Maar hierover de volgende keer meer. Henk Drost 
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Zuinig met kunsten
Het rommelt in de kunstenwereld. Want het is
crisis. En als het crisis is moet er zuinig gedaan
worden. En we weten wel van Maslov dat als er
zuinig gedaan moet worden, dat we gewoon gaan
schaven aan de top van zijn piramide. En tja, dan
zijn de kunsten nogal snel aan de beurt. 
Maar tussen weten en accepteren zit nog een heel
proces. Want het doet pijn -erg veel pijn- om te
moeten accepteren dat wat je in de jaren van luxe hebt opgebouwd -jaren
waarin we het topje van Maslov’s piramide bijna (en sommigen zelfs
helemaal) beklommen hebben- zomaar ineens te zien verdwijnen. En in zulke
tijden blijkt maar weer eens dat het “Fressen” altijd voor de “Moral” komt. 
De Kunsten zijn van de ene op de andere dag verworden van dragers en
vertegenwoordigers van onze cultuur tot een “hobby” van die partijen die
niet in de regering zitten. Met deze diskwalificatie werd de poorten wijd open
gezet om van alle kanten de aanval op de Kunsten in te zetten. 
Is dat erg? Is het erg dat we straks 19% in plaats van 6 % BTW moeten betalen
voor een kaartje? Is het erg dat er gerenommeerde orkesten en
theatergroepen wordt opgedoekt? Is het erg dat er kunstopleidingen gesloten
gaan worden en er steeds minder mensen zullen worden opgeleid tot
kunstbeoefenaar? Is het erg dat de cultuurkaart, waarmee leerlingen van het
voortgezet onderwijs jaarlijks de voor hun CKV lessen noodzakelijke
kunstconfrontaties konden betalen,  gestopt gaat worden, waarmee de poten
onder het vak weg worden gezaagd? Is het erg dat daarbovenop gemeentes
en provincies moeten gaan bezuinigen op bibliotheken, muziekscholen,
creativiteitscentra en wat dies meer zij? Is dat erg?
Ik weet het niet. 
Je zult mij niet horen zeggen dat er niet bezuinigd kan worden op de kunsten.
Dat is helemaal niet zo moeilijk. Ook de wereld van de kunsten is de laatste
jaren vergeven geraakt van de managers. En ik hoef niet uit te leggen hoe dat
komt. De nieuwe geldstromen hebben de laatste jaren eerder geleid tot
nieuwe instanties met de daaraan gekoppelde managersstructuren, dan tot
werkelijke vernieuwingen. Want hoe gaat dat? De provincie heeft geld voor
kunstprojecten in de Achterhoek en onderweg van Arnhem tot de werkvloer
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van de uitvoerende kunstenaar in Aalten
verdampt meer dan de helft van het
oorspronkelijke budget door de
aaneenschakeling van kunstinstellingen
die om advies en coördinatie worden
gevraagd. 
Managers zoeken kunstenaars maar
vinden steeds andere managers van
instanties die ook een functie hebben
hoog te houden en zo wassen ze elkaars
handen. Kunstenaars kijken er naar met
een mengeling van verbijstering en
vermaak. Verbijstering omdat ze het

toch al kleine budget zien verdampen nog voor er iets mee gedaan is en
vermaak omdat het toch ook wel weer iets koddigs heeft, die managers met
hun woorden en mappen en statistieken. En vaste inkomens. 
En de kunstenaar? De Kunstenaar  kent geen crisis. Tenminste geen andere
crisis als zijn dagelijkse  “struggle for life”
Hij heeft sowieso nooit geld. Een kunstenaar wordt gestuurd door een andere
energie dan die van de klinkende munt, Daarmee wordt hij natuurlijk nooit
echt serieus genomen door de wereld van stropdassen en mantelpakjes.
Hetgeen hem ook een makkelijk slachtoffer maakt van bezuinigingsdrift. Want
daarbovenop: de kunstenaar zal gewoon zijn kunsten blijven vertonen. Hij zal
weer in zijn woonwagen stappen en op weg gaan naar jaarmarkten en
kermissen. En er zal weer vrolijkheid heersen op de straathoeken!!

Theo Soontiëns 

Maarre.. Die bezuinigingen gaan ook niet in de
kouwe kleren zitten en het moet vreemd lopen
of ik doe de Lionsclub deze maand nog een
verzoek om ondersteuning van een prachtig
project. 
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Jongerenzorg
of Much ado about nothing

De president maakte zich in de oktobervergadering zorgen over het tempo
waarop de verjonging van het ledenbestand zich voltrekt. Dat valt natuurlijk
nog wel mee. In de zomer zijn er geen bijeenkomsten en de september-
vergadering wordt opgeofferd aan de jaaropening, dus oktober is de eerste
gelegenheid om verder te praten. En veel haast is ook al niet nodig omdat in
het juni-bulletin de conclusie staat: “De voortgang is een verdere invulling
geven aan het niet uit laten zakken van de jongeren, behoud van de diversiteit
en hoe er 10 nieuwe leden de komende 2 jaar bij te krijgen. Deze groep zal
tevens een procedure gaan uitwerken over hoe de 10 nieuwe leden te
rekruteren evenals deze nieuwe leden te binden /behouden.”  Tijd genoeg dus.
Intussen is tijdens de september-taphap een tussentijdse voortgang van de
betrokken werkgroep gepresenteerd die, achteraf gezien, meer vragen opriep
dan duidelijkheid verschafte. Uit het verslag van de oktoberbijeenkomst valt
op te maken dat die avond geen enkele voortgang is geboekt. Leden worden
opgeroepen namen te noemen, er wordt gevraagd de te volgen procedure
nog eens goed uit te werken en op papier te zetten en na te denken over een
vervolg. Waarbij het dan kennelijk gaat om minimaal (?) 10 jonge leden te
werven “als groep”. Zo bezien zijn wij deze avond dus niets opgeschoten. Iets
wat ook geldt voor de discussie rond de positie van de PM’ers.
Het lijkt mij vrij duidelijk dat er kennelijk hier en daar zorg bestaat over deze
ontwikkelingen. Er is tenslotte niet voor niets aan het bestuur gevraagd om
vooral de nodige zorgvuldigheid in de besluitvorming in acht te nemen.
Twee aspecten zijn mij bijgebleven. Tijdens de september-taphap werden 25
namen gepresenteerd van mogelijke nieuwe en jonge leden. Ik herinner mij
lang niet meer alle namen, maar wel dat er bij de meeste vermeld stond
directeur-dit, directeur-dat. Kennelijk was er uit een groot netwerk geplukt.
Natuurlijk, zo gaat dat nu eenmaal, maar er schuilt wel een gevaar in: het is
toch niet de bedoeling dat wij op een businessclub gaan lijken? Die is er al in
Doetinchem. Een bezorgde Lion vertrouwde mij toe dat de aantrekkelijkheid
van onze club is dat er bijzondere mensen in verenigd zijn. Je mag natuurlijk
wel directeur van het een of ander zijn, maar dat is niet genoeg. Andere
kwaliteiten, op welk gebied ook, vormen juist de meerwaarde die een nieuw
lidmaatschap met zich meebrengt. De vraag is of daar eigenlijk wel op gelet is.
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In de tweede plaats herinner ik mij de opmerking tijdens de
oktoberbijeenkomst van Marnix, die er -terecht- op wees dat de huidige
procedure altijd prima gewerkt heeft. Alle huidige leden zijn op die manier lid
geworden. Wat wij als club hebben verzuimd is tijdig te beseffen dat  wij ook
verantwoordelijk zijn voor jonge, interessante aanwas. Een serieus
beleidspunt is dat nooit geweest. 
Het lijkt mij dan ook veel meer voor de hand te liggen om dat vanaf nu wel te
doen en de president heeft daar in juni al de aanzet toe gegeven. De
werkgroep “Meer jonge leden en uitzakken jonge leden” (raar woord
overigens, dat uitzakken) heeft kennelijk niet afgewogen of dat doel ook
binnen de huidige procedure kan worden bereikt. Ook rijst de vraag of het
effect van het streven naar een boost van 10 nieuwe leden als groep (een
groep binnen de grote groep?) wel voldoende doordacht is op zijn
consequenties.
Ik wacht met belangstelling en zorg de verdere ontwikkeling af en weet dat ik
daarin niet de enige ben. Voor mij is het niet zo moeilijk. Hanteer de gewone
procedure, stel een deadline aan het noemen van mogelijke jonge leden die
ook echt een meerwaarde voor de club meebrengen (en als wij als leden daar
in tekort schieten zou daarna bijvoorbeeld de ledencommissie actief gaan
werven, terdege rekening houdend met de diversiteit natuurlijk) en zorg er
voor dat de aanwas van 10 jongeren in twee jaar bereikt wordt. Vijf nieuwe
leden in dit clubjaar is al heel mooi. 
En wat de PM’ers betreft: die blijven natuurlijk gewoon in de club. De weg van
een seniorenclub is een heilloze. Hun aanwezigheid en inbreng wordt te zeer
op prijs gesteld. Kan mij ook niet voorstellen dat de meerderheid daarvan
daar behoefte aan heeft.
Alles overziende is er wel wat reuring in de club ontstaan. Dat kan op zich
geen kwaad, maar het is wel jammer als de oorzaak daarvan eigenlijk de
moeite niet waard is. Niet iedere verandering is vooruitgang. Wat nu over lijkt
te blijven is helaas “Much ado about nothing”. Daarin speelt zelfbedrog een
aanzienlijke rol. Laten wij daar niet intrappen. Maar ja, wie kent Shakespeare
nog?
HB  
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Geknipt voor Ontwikkeling
Observaties uit de wereld van de ontwikkelingssamenwerking 

Zoals meegedeeld op de vergadering van 6 oktober
heeft de WeServegroep Ontwikkelingssamenwerking
het idee opgevat dit jaar in ieder bulletin een stukje te
plaatsen. In principe gaat het om een citaat uit bijvoorbeeld een krant,
tijdschrift of internet. Daarbij wordt door ons aangegeven waarom deze keuze
is gemaakt. Op deze manier hopen wij dat Ontwikkelingssamenwerking als
thema op uw netvlies komt en onderwerp wordt van discussie.
Bijgaand een stukje over Fair Trade. Voor mij is Fair Trade eigenlijk de beste
manier van 'We Serve' die er is. Door Fair Trade stellen wij de mensen in
ontwikkelingslanden in staat om met eigen initiatief en arbeid een inkomen te
genereren. Het verdiende geld kan naar eigen keuze worden ingezet. Echte
ontwikkeling moet van mensen zelf komen. Het geven van geld of goederen
heeft daar weinig mee te maken. Een inkomen uit eigen arbeid vermindert
afhankelijkheid en verbetert het gevoel van eigenwaarde.

Peter Bob Peerenboom 
voorzitter WeServe groep 
Ontwikkelingssamenwerking.
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Commissies 2010-2011
� ACF
Henk Breuker, voorzitter
Bert Lamers, vice voorzitter
Ruud Wink

� Activiteiten
Marnix jansen Venneboer, voorzitter
Herman van den Broek, vice-voorzitter
Toon Gasseling
Hans Kietselaer
Bart van der Laan
Jan Loggers
Kees van Wingerden

�  Bulletin & ICT 
Henk Breuker, voorzitter
Henk Drost, photo-officer 1
Henk Dijk
Marnix Jansen Venneboer, 
photo-officer 2
Han Meibergen, content officer
Bart-Jaap Pull ter Gunne, 
cartoon & puzzle
Theo Soontiëns, bulletin

�  Interservice 
Toon Gasseling, voorzitter
Bert Lamers, vice voorzitter

�  Jeugd 
Henk Dijk, voorzitter
Gerard Roelofsen, vice-voorzitter
Tom Jacobs

�  Jumelage
Jan van Iersel, voorzittter
Henk Drost
Marnix Jansen Venneboer
Jan Kruit
Han Meibergen

�  Kascontrole 
Hans Kietselaer
Gerard Roelofsen

�  Leden
Toon Gasseling, voorzitter
Martin Liefrink
Kees van Steenbergen

� Een stem voor een kind
Martin Liefrink, voorzitter
Henk Breuker
Tom Jacobs
Bart van der Laan
Theo Soontiëns

�  Tail Twisters
Chris Geurink
Jan Jurriëns

� We Serve 
Ruud Wink, voorzitter
Jan van Iersel, secretaris
Wim Frommé
Jos Niesink
Ben Smeenk
Kees van Steenbergen
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We-Serve projectgroepen 2010-2011

O Cultuur
Herman van den Broek, voorzitter
Henk Breuker
Hans Kietselaar
Han Meibergen
Jos Niesink
Theo Soontiëns
Marnix Jansen Venneboer
Ruud Wink
Koos Witkop PM

O Onderwijs
Bart Jaap Pull ter Gunne, voorzitter
Henk Dijk
Arnold van der Goot PM
Tom Jacobs
Jan Jurriëns
Koos Kuiper
Bert Lamers
Ben Smeenk
Jan Thijssen PM

O Ontwikkelingssamenwerking
Peter Bob Peerenboom, voorzitter
John Brands
Hans Bruyn
Toon Gasseling
Henk Kets PM
Toon van Oudheusden PM
Gerard Roelofsen
Theo Soontiëns

O Zorg
Aart van Silfhout, voorzitter
Rien ter Brugge PM
Henk Drost
Wim Frommé
Chris Geurink
Jan van Iersel
Theo Kamps PM
Harm Kloosterboer
Jan Kruit PM
Bart van der Laan
Martin Liefrink
Jan Loggers
Hans de Vries
Kees van Wingerden

Participatieproject
O Betrokken Doetinchem
Toon Gasseling
Bert Lamers
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Agenda 2010-2011
15 september 2010 18.00 uur Taphap

6 oktober 2010 20.00 uur Clubavond met We Serve commissies

20 oktober 2010 18.00 uur Taphap

3 november 2010 20.00 uur Wat doet John nou eigenlijk? 

17 november2010 18.00 uur Taphap

1 december 2010 20.00 uur Ondernemende vrouwen

15 december 2010 18.00 uur Taphap

18 december 2010 20.00 uur Een stem voor een kind

29 december 2010 20.00 uur Eindejaars borrel

15 januari 2011 15.00 uur Nieuwjaarsreceptie 

19 januari 2011 18.00 uur Taphap

2 februari 2011 20.00 uur Clubavond met We Serve commissies

16 februari 2011 18.00 uur Taphap

2 maart 2011 20.30 uur Benefietfestival in tent met Service Clubs

16 maart 2011 18.00 uur Taphap

30 maart 2011 20.00 uur Stichting DOS 20 jaar

6 april 2011 20.00 uur Muziek/Theater Workshop

20 april 2011 18.00 uur Taphap

11 mei 2011 20.00 uur Clubavond met We Serve commissies

18 mei 2011 18.00 uur Taphap

21 Mei 2011 15.00 uur Uitstapje met Dorsten

1 juni 2011 20.00 uur Duurzaam ondernemen - de sociale bakker 

15 juni 2011 18.00 uur Taphap

29 juni 2011 18.00 uur Bestuursoverdracht
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